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ZAPISNIK 17. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Sjednica školskog odbora započela je dana 31. siječnja 2023. u 17:00 sati u školi Kozala, sa sljedećim 

dnevnim redom: 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Usvajanje Pravilnika o radu škole 

3. Usvajanje Kućnog reda škole 

4. Usvajanje Povjerenstva za borbu protiv pušenja 

5. Usvajanje financijskog izvještaja za 2022. godinu , te viškova i manjkova 

6. Ostalo 

Na sjednici su prisutni: 

1. Jasmina Rajković, predsjednica ŠO 

2. Dragan Basta, predstavnik osnivača 

3. Lara Udovič, predstavnica osnivača 

4. Alen Udovič, predstavnik Vijeća roditelja 

Opravdano odsutni: 

1. Klara Car 

2. Renata Dubravac Okretič 

3. Elizabeta Rubinić 

Ostali prisutni: 

1. Mladen Župan, ravnatelj škole 

2. Karmina Samaržija, računovođa  

3. Ana Balas Šeremet, tajnica 

Ad 1. 

Predsjednica školskog odbora otvorila je sjednicu i započela s prvom točkom dnevnog reda. 

Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je prihvaćen 

Ad 2. i Ad 3. 

Ravnatelj je pojasnio prisutnim da je, temeljem Rješenja Prosvjetne inspekcije u svezi nadzora 

provedenog dana 11. studenog 2022,. škola bila u obvezi donijeti Pravilnik o radu sukladno 



odredbama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, te donijeti Kućni red na način 

propisan odredbom članka 58. Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi. 

Članovima školskog odbora verzije oba dokumenta poslane su prije sjednice elektroničkim putem, te 

su ih pročitali i na iste nisu imali nikakve primjedbe. 

Ravnatelj je napomenuo da su dokumenti usvojeni na ostalim tijelima škole. 

Nakon što je predsjednica školskog odbora upitala prisutne ukoliko imaju kakve zamjerke ili 

primjedbe, nitko nije rekao ništa, te su glasali o usvajanju dokumenata. 

Pravilnik o radu i Kućni red škole jednoglasno su usvojeni od strane članova školskog odbora 

Ad 4. 

Ravnatelj je napomenuo kako sukladno Pravilniku o promicanju štetnosti uporabe duhanskih 

proizvoda za zdravlje, treba izglasati Povjerenstvo sukladno spomenutom pravilniku. 

Na prijedlog ravnatelja predloženi članovi su: iz redova roditelja Darko Đekić, iz redova učitelja 

Danijela Ivošević-Jelušić i stručna suradnica, psihologinja Patrizia Mohović.  

Školski odbor jednoglasno je potvrdio članove Povjerenstva. 

Ad. 5. 

Sljedeću točku dnevnog reda vodila je računovođa škole.  

Članovima školskog odbora iznijela je financijsko izvješće za 2022. godinu. Kao i viškove i manjkove. 

Alen Udovič samo je zamolio da se ubuduće takva izvješća šalju ranije, jer da su ih dobili to jutro na 

mail i nije stigao ni proučiti što se sve u njima nalazi. 

Računovođa je rekla da će ubuduće voditi računa o tome. 

Napomenula je da  su na nekim pozicijama manjkovi iskazani iz razloga što su rashodi isplaćeni u 

prosincu, a prihod će biti priznat u siječnju.  

Rekla je kako škola ima viškova na pozicijama od iznajmljivanja školske dvorane, plave sale, učionica, 

te aparata za kavu.  

Ravnatelj je dodao da je namjera te novce utrošiti namjenski za sportsku dvoranu, te opremanje 

učionica projektorima u onim učionicama u kojima fale ili su se pokvarili. 

Na poziciji gdje se isplaćuje županijsko povjerenstvo iz geografije pojavio se manjak iz razloga što 

županija nije uplatila dovoljan iznos za pokrivanje svih troškova, ali poslan je upit i trebalo bi se to 

riješiti. 

Na poziciji  od projekta Erasmus + ostalo je viška, ali ti novci namijenjeni su za daljnju edukaciju, 

literaturu, službena putovanja. A dio novaca utrošen je na nabavku uredske opreme kao i 3D printer. 

Ostalo je sve potrošeno sukladno financijskom planu i rebalansu proračuna. 

Nakon iznošenje cjelokupnog izvješća, školski odbor nije imao primjedbe, te je izvješće jednoglasno 

prihvaćeno. 

Ad.6. 

Ravnatelj je upoznao školski odbor o načinu funkcioniranja marendi u školi kao i pripremu istih, te da 

za sada sve funkcionira po planu, te da škola ukoliko dobije suglasnost ministarstva ima namjeru 

zaposliti kuhara/icu na pola radnog vremena zbog količine marendi koje trenutna kuharica ne može 

pokrivati sama. 



Rekao je kako će se u školi 07.03.2023. održavati županijsko natjecanje iz geografije kojem smo mi 

škola domaćin, te da će učenici viših razreda taj dan ići na izlete ili terensku nastavu. 

 

Sjednica školskog odbora završila je u 17:50 sati. 

 

 

Zapisničar:                                                                                                            Predsjednica školskog odbora: 

 

Ana Balas Šeremet                                                                                                          Jasmina Rajković 


